

ACTA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT DEL CONSELL DE VILA DE VACARISSES

DATA: dilluns, 22 de febrer de 2021

HORA: 19:00h

LLOC: TELEMÀTICA Via ZOOM

ASSISTENTS:

J.Miguel Rosales (Entitats medi ambient i protecció animal)

José Antonio Pons (Movem Vacarisses)

Gabi Rodríguez (Veí a títol individual)

Sílvia Mascarell (Veïna a títol individual)

Raquel Domínguez (ERC)

Maria Pané (a proposta de l'Alcalde)

Raul Avilés (UIPV)

Jaume Matas (Entitats culturals)

Sofia Vito (Representant CEM)

Júlia Carbó (Regidora Polítiques de gènere)

Regidor Participació Ciutadana: Albert Salamé

Àrea Participació: Oriol Aunós

Arran de la darrera reunió mantinguda i seguint el calendari previst es passa convocatòria via correu electrònic i enllaç a la reunió d'avui de la Comissió Permanent per tractar, entre altres temes, els punts de l'ordre del dia de la propera sessió plenària que tindrà lloc el proper 22 de març.

A la convocatòria s'adjunta, també, la darrera acta pendent d'aprovació i també el document final fruit de les diferents sessions de treball amb els i les participants a la comissió sectorial del Pacte ciutadà contra les violències masclistes i de gènere.

Per part de la secretaria tècnica es proposen diferents punts a tractar:

- . Pacte ciutadà contra les violències masclistes
- . Ordre del dia sessió plenària 22/03/2021
- . Canvi membres/representants comissió permanent Consell de Vila

Es pregunta als assistents si hi ha algun altre tema per afegir que ho indiquin per tal d'incorporar-lo però es proposa cap nou punt.

Es recorda als assistents que es va fer arribar l'acta de la reunió mantinguda el passat 23 de novembre al correu de la convocatòria. No es presenta cap al·legació i es dona per aprovada.

A l'espera de tractar el primer punt referent al Pacte ciutadà contra les violències masclistes per part de la regidora de Polítiques de gènere que s'incorpora més tard passem a tractar l'ordre del dia de la sessió plenària del proper 22 de març.

Es fa referència al tema del foc, revetlles i prevenció d'incendis. Aquest tema ja s'havia plantejat en passades reunions i es va acordar abordar-lo a principis d'any per poder treballar-lo amb temps.

Es comenta que una de les idees seria fer una campanya informativa/preventiva per tal de conscienciar als veïns i veïnes i a la gent que pugui venir de fora a passar la revetlla de Sant Joan a Vacarisses.

Cal saber quines són les mesures preventives previstes i per això es valora poder fer una reunió, abans de la sessió plenària, tant amb l'equip de govern a nivell polític com amb els professionals que treballen sobre terreny (ADF, Agents forestals, Policia local...). Es proposa demanar un informe o bé saber quines van ser les incidències de l'any passat entenent que per la situació covid no serà un any de referència.

Es valora dedicar les dues sessions plenàries, la del 22 de març i la propera del 7 de juny per treballar exclusivament aquest tema.

La intenció és incidir en l'ús de la pirotècnia durant la revetlla i els dies previs i posteriors entenent que en matèria de prevenció d'incendis ja s'hi treballa i ja es tenen previstes diverses actuacions.

Es comenten algunes accions que es podrien portar a terme a nivell informatiu: cartes a les llars, pancartes a les urbanitzacions, cartells, notícia al Terme i al web municipal, etc...

Es parla també d'habilitar un o dos espais al municipi per poder detonar pirotècnia i, per tant, delimitar l'activitat. S'observa, també, que hi ha diferents nivells de pirotècnia i caldria veure quins són els nivells autoritzats i quina no. Es dona per descomptat que la detonació de coets queda totalment prohibida per la proximitat amb els espais forestals.

Arribats aquí i veient que el tema és molt extens, es proposa fer un petit grup de treball que reculli informació i plantegi el debat de la sessió del dia 22. Els Srs. Gabi Rodríguez i en Miguel Rosales s'ofereixen voluntaris. Acordaran una reunió amb el responsable de la secretaria tècnica i, una vegada tinguin una proposta, en faran un retorn a la comissió permanent.

Passem al segon punt proposat. S'incorpora a la reunió la Sra. Júlia Carbó, regidora de Polítiques de gènere. Es recorda que, juntament amb la convocatòria, s'ha fet arribar el document final fruit del procés de redacció que ha portat a terme la comissió sectorial.

S'explica breument el procés i la proposta. El document recull una exposició dels motius per l'elaboració del Pacte i els compromisos que s'adoptaran per part de les persones que s'adhereixin així com les entitats, organismes i centres educatius. S'explica que es dissenyaran uns formularis per les adhesions així com un distintiu i que hi ha prevista una presentació del pacte. Tan aviat com es concreti la data ens informaran. Abans de tancar aquest punt, la regidora de Polítiques de gènere agraeix a tothom qui d'una manera o altra ha contribuït a l'elaboració del pacte.

Passem al tercer i últim punt proposat: canvi membres/representants comissió permanent Consell de Vila. El Reglament del Consell de Vila contempla els següents punts en relació a la vigència dels nomenaments:

Vigència dels nomenaments:

- *El càrrec dels i les membres de la Comissió Permanent amb dret a vot tindrà una durada màxima de quatre anys. Per altra part, cada dos anys es renovaran el 50% dels i les membres. Excepcionalment, els primers nomenaments tindran una durada de 2 anys i, a partir del tercer any es procedirà a la renovació del 50% dels i les membres.*
- *Els representants dels partits polítics sense dret a vot seran renovats cada quatre anys després de cada comtessa electoral municipal.*

S'indica que cal renovar, en especial, aquells/es membres que, pels motius que siguin, no estan participant. Des de la secretaria tècnica així com des de la regidoria es farà arribar una proposta de relleu per parlar-ne a la propera reunió. Es planteja que els i les representants de les entitats parlin entre les diferents associacions per tal de saber si volen plantejar o proposar un canvi de representant.

Quan són gairebé les 9 de la nit donem per acabada la reunió.